
 

 

 

 

Tarnów, 23 grudnia 2024 r. 

KRM.0003.203.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XII sesji Rady Miejskiej 19 grudnia 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Seweryn Partyński chciał wiedzieć, jak 
przebiega współpraca z inwestorem, który prowadzi prace przy Młynie Szancera. Czy jest szansa, że  
w I kwartale 2025 roku będzie nowoczesny obiekt hotelowy w Tarnowie? 

 


